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§  67   

Information om Stockholmsenkäten  
Fritidsnämnden får en dragning om undersökningen Stockholmsenkäten från 
utvecklingsledare Sabina Plomin.   

- - - - - 
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§  68   

Presentation Skuru IP  
Anna Kristiansson, utvecklingsledare på kultur- och fritidsenheten, drar för nämnden 
åtgärder som har vidtagits på Skuru IP för att bemöta klagomål från de boende.   

Protokollsanteckningar  
Oliver Rykatkin (M) och Martin Gunnesson (KD) lät anteckna följande till protokollet.  

”Skuru IP ligger idag inklämt bland bostadshusen, och att en viss friktion mellan 
fotbollsverksamheten och de boende uppstår kan sannolikt aldrig helt undvikas. Det är bra 
att kommunen har försökt hitta en medelväg för att dels kunna ha så mycket verksamhet 
på Skuru IP som möjligt och så att de boende inte ska bli störda. En rättsprocess likt den 
om Boovallen ska försöka undvikas. Men en viktig del i besvären är trafiken och alla bilar 
som parkerar (fel) under matcher och kupper. Det går inte att undvika trafik när det är 
större arrangemang, och vi måste därför välja mellan att hantera trafikproblemen eller att 
kraftigt begränsa verksamheten. Vi anser att fotbollen är viktig, och därför måste 
trafikproblemen lösas.   

Förbud mot parkering i anslutning till planen eller liknande flyttar bara problemen; det 
löser dem inte. Därför menar vi att det är av största vikt att vi gör vad som krävs för att 
tillhandahålla parkering och lösa upp trafikknutar. Därför bör (bland annat) gatan vid 
busshållplatsen återställas från en till tvåfilig, och en yta reserveras för en (gärna utökad) 
parkering när bygget av Nya Skurubron är färdigt. Denna parkering kan tjäna som 
infartsparkering under dagtid, exempelvis.” 

Ella Tegsten (S) lät anteckna följande till protokollet.  

”Det är bra att kommunen gör insatser för att möjliggöra att fotbollsplanen vid Skuru IP 
används. Däremot vill vi i Socialdemokraterna trycka på att orsaken till det höga trycket på 
samtliga av kommunens fotbollsplaner beror på Nackas grundläggande brist på idrottsytor. 
Dragningen klargjorde att bland annat Sickla IF och Järla IF som nyttjar planen idag 
kommer behöva vända sig till andra ytor. Sickla IF framförallt har drivit att de vill ha en 11 
spelarplan vid Sicklavallen.” 
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§  69 FRN 2022–00068  

Medborgarförslag om skötsel av fotbollsplaner i Nacka   

Beslut 
Fritidsnämnden noterar att nämndens bollplaner sköts i enlighet med den antagna drift- 
och skötselplanen för konstgräsplaner och att ytterligare skötselåtgärder inte är möjliga och 
anser därmed att intentionen i förslaget är uppfyllt.   

Sammanfattning av ärendet 
Medborgaren tycker att kommunens bollplaner är hårda och föreslår kommunen att sköta 
om sina bollplaner på vintern så att de inte blir så hårda. Bedömning är att fritidsnämndens 
bollplaner sköts i enlighet med den drift- och skötselplan som antagits och att planer som 
upplevs hårda på vintern är påverkade av vädret och att ytterligare skötselåtgärder inte är 
möjligt. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 17 november 2022 

Bilaga: Medborgarförslag, inkom 12 oktober 2022. 

Yrkanden 
Ella Tegsten (S) yrkade bifall till medborgarförslaget.  

Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till enhetens förslag till beslut.  

Beslutsgång 
Med avslag på Ella Tegstens (S) bifallsyrkande beslutade fritidsnämnden i enlighet med 
enhetens förslag.  

Protokollsanteckning 
Ella Tegsten (S) lät anteckna följande till protokollet.  

”Ett väldigt bra initiativ, vi tolkar att förslaget innebär en närmare utredning gällande 
skadefrekvensen och hårdheten kring kommunens fotbollsplaner samt om det skulle hjälpa 
att skotta fler av planerna på vintern. Kortfattad att underlaget utvecklas till nämnden.” 
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§  70 FRN 2022–00066  

Medborgarförslag gällande fotbollsplaner   

Beslut 
Fritidsnämnden noterar nedan redovisning och anser med detta att medborgarförslaget är 
besvarat. 

Sammanfattning av ärendet 
Medborgaren tycker att det finns för få och för dåliga fotbollsplaner i Nacka och att 
fotbollslag därför får en för liten yta att träna på.  

Det finns totalt 32 bokningsbara fotbollsplaner för föreningslivet, utöver det finns ett 
flertal lekbollplaner för spontanidrott. Alla planer som har konstgräs omfattas av 
fritidsnämndens antagna drift- och skötselplan för att säkerställa att planerna är i så bra 
skick som möjligt samt för att minimera risken för spridning av mikroplaster. 

Fritidsnämnden ansvarar också för fördelningen av träningstider till föreningar. En 
förening får sina träningstider baserat på hur många medlemmar den har. Efter 
fördelningen väljer föreningen själv vilka lag i föreningen som ska träna på vilken tid och 
på vilken yta. 

Fritidsnämnden genomför en kapacitetsutredning där olika anläggningstyper granskas 
utifrån olika parametrar, exempelvis hur stor befolkningen i Nacka är och förväntas bli 
framöver. I kapacitetsrapporten redovisas hur kommunens fotbollsplaner nyttjas, 
exempelvis är 40% av tiderna på våra 5-spelarplaner outnyttjade. 

Med ovan redovisning är bedömningen att kommunen har ett långsiktigt arbete för att 
bevaka kapacitet och för att sköta om befintliga fotbollsplaner. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 6 december 2022 

Bilaga: Medborgarförslag som inkom 10 oktober 2022. 

Yrkanden 
Ella Tegsten (S) yrkade bifall till medborgarförslaget.  

Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till enhetens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Med avslag på Ella Tegstens (S) bifallsyrkande beslutade fritidsnämnden i enlighet med 
enhetens förslag.  
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Votering begärdes och genomfördes.  

Omröstningsresultat 
För medborgarförslaget röstade Ella Tegsten (S), Anders Dorby (S), Sidney Holm (MP), 
Fredrik Wallén (MP) och Gunilla Zand Zuleta (V).  

För det utsända förslaget röstade Oliver Rykatkin (M), Christian Listérus (M), Martin 
Gunnesson (KD), Emma Eide (C) och Gunilla Grudevall-Steen (L).    

Med 5 röster mot 5 röster där ordförande har utslagsröst beslutade fritidsnämnden i 
enlighet med det utsända förslaget.  

 
Protokollsanteckning 
Ella Tegsten (S) lät anteckna följande till protokollet.  

”Socialdemokraterna stödjer förslaget om fler och större fotbollsplaner. Vi håller med 
initiativtagaren om att det finns för få och för små fotbollsplaner i kommunen idag samt i 
de framtida planerna för Nacka.  Vi har länge stött förslag som innebär utökade idrottsytor 
i kommunen till exempel en 11 spelarplan vid Sicklavallen och fler fotbollsplaner i 
Järlahöjden. Vi har även reserverat oss mot majoritetens kapacitetsutredning. Reservationen 
till majoritetens kapacitetsutredning grundar sig i att en geografisk indelning där antalet 
upptagningsområden gått från 10 till 4. Det innebär att fler personer väntas dela på en och 
samma yta.  

Det är viktigt att när kommunen växer att föreningslivet kan växa tillsammans med 
kommunen. Tillgång till idrottsytor är grundläggande förutsättning för att folkhälsan och 
att motverka segregation.” 

Oliver Rykatkin (M), Gunilla Grudevall-Steen (L), Martin Gunnesson (KD) och Emma 
Eide (C) lät gemensamt anteckna följande till protokollet.   

”Vi i Alliansen delar intentionen bakom medborgarförslaget. Nacka ska ha fler 
fotbollsplaner än vad kommunen har idag. Därför har under de senaste fyra åren tagit fram 
planer för bland annat fyra helt nya elvamannaplaner i kommunen, två utav dem kommer 
att ligga i närheten av Myrsjöskola. Samtidigt har vi ökat antalet timmar som flera planer 
kan användas på när vi bytt ut gräsplaner till konstgräsplaner.  

  

Självklart hade vi önskat att det hade gått fortare men tyvärr gör överklaganden och 
planprocesser att fotbollsplaner som skulle kunna byggas på månader i stället inte blir klara 
på år. Där behöver riksdagen kraftsamla för att få till lagändringar.” 
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§  71 FRN 2022–00069  

Medborgarförslag om konstgräs på fotbollsplaner  

Beslut 
Fritidsnämnden noterar att en konstgräsmatta regelbundet byts ut när den är uttjänt och 
anser därmed att intentionen i förslaget är uppfyllt.  

Sammanfattning av ärendet 
Kommunen har fått in ett medborgarförslag om att byta ut konstgräsmattan på Myrsjö IP 
till en ny bättre matta. Fritidsnämnden byter regelbundet ut konstgräsmattor på sina 
bollplaner utifrån i vilket skick de är. Konstgräsmattan på Myrsjö IP är anlagd 2015 och 
bedömningen är att den håller ett par år till men att den inom ett par år kommer att behöva 
bytas ut. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 17 november 2022 

Bilaga: Medborgarförslag den 12 oktober 2022. 

Yrkanden 
Ella Tegsten (S) yrkade bifall till medborgarförslaget.  

Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till enhetens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Med avslag på Ella Tegstens (S) bifallsyrkande beslutade fritidsnämnden i enlighet med 
enhetens förslag. 
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§  72 FRN 2022–00065 

Medborgarförslag om ny gräsmatta på Boovallen    

Beslut 
Fritidsnämnden noterar att konstgräsmattor regelbundet byts ut när de är uttjänta och 
anser därmed att intentionen i förslaget är uppfyllt. 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunen har fått in ett medborgarförslag om att byta ut konstgräset på Boovallen till 
nytt bättre konstgräs. Fritidsnämnden byter regelbundet ut konstgräsmattor på sina 
bollplaner utifrån i vilket skick de är. Boovallen består av två stycken 11-spelarplaner. 
Konstgräsmattan på Boovallen 1 byttes ut 2019 och konstgräsmattan på Boovallen 2 är 
anlagd 2017. Fritidsnämnden har antagit en drift- och skötselplan för konstgräsplaner för 
att se till att planerna ska ha så lång livslängd som möjligt samt för att minimera risken för 
spridning av mikroplaster. Bedömningen är att mattorna på Boovallen har rätt 
skötselåtgärder och kommer att hålla några år till men att de, så snart det är uttjänta, 
kommer att bytas ut. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 17 november 2022 

Bilaga: Medborgarförslaget  

Yrkanden 
Ella Tegsten (S) yrkade bifall till medborgarförslaget.   

Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till enhetens förslag.  

Beslutsgång 
Med avslag på Ella Tegstens (S) bifallsyrkande beslutade fritidsnämnden i enlighet med 
enhetens förslag. 
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§  73 FRN 2022–00070  

Medborgarförslag gällande flera gymnastikhallar   

Beslut 
Fritidsnämnden noterar att medborgarförslaget om fler gymnastikhallar ingår i den 
kapacitetsutredning kring behov av idrottsanläggningar som genomförs regelbundet. 
Nämnden anser med detta att medborgarförslaget är besvarat. 

Sammanfattning av ärendet 
Den 12 oktober 2022 inkom ett medborgarförslag om att det ska finnas fler 
gymnastikhallar, för barn och unga, som är utrustade med till exempel trampoliner, 
luftgolv, trampetter och mattor.  

Bedömning är att medborgarförslaget, om att det ska finnas fler gymnastikhallar, utreds 
inom uppdraget för kapacitetsutredning gällande behov av idrottsanläggningar.    

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 15 november 2022 

Bilaga: Medborgarförslag om att det ska finnas fler gymnastikhallar 

Yrkanden 
Ella Tegsten (S) yrkade bifall till medborgarförslaget.  

Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till enhetens förslag till beslut.  

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag. 

Protokollsanteckning 
Ella Tegsten (S) lät anteckna följande till protokollet.  

”Vi stödjer förslag om fler gymnastikhallar i kommunen.” 
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§  74 FRN 2022–00051  

Medborgarförslag om att bygga en ishall i Älta  

Beslut 
Fritidsnämnden noterar att intentionerna i medborgarförslaget är uppfyllda genom att 
fritidsnämnden, i kapacitetsutredningen, utreder behov av ytterligare ishall och var den bör 
placeras. 

Sammanfattning av ärendet 
Den 31 maj 2022 inkom ett medborgarförslag om att bygga en ytterligare ishall i Älta.  

Nacka kommun har för närvarande fyra ishallar och två istält. Fritidsnämnden föreslår att 
en fördjupad kapacitetsutredning görs för ishallar i syfte att utreda behovet av ytterligare en 
ishall och var den bör placeras samt att medborgarförslaget beaktas i samband med att nya 
idrottsanläggningar planeras.   

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 4 november 2022 

Bilaga. Medborgarförslag gällande önskemål om att bygga en ishall i Älta, 31 maj 2022 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag.  
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§  75 FRN 2022–00063  

Medborgarförslag om en simhall i Saltsjö-Boo  

Beslut 
Fritidsnämnden anser medborgarförslaget besvarat med hänvisning till att beslut redan 
fattats om lokalisering och att upphandlingsförfarande har inletts av en ny simhall i Saltsjö-
Boo, vid Myrsjö sportcentrum. Medborgarförslaget är med detta svar färdigbehandlat. 

Sammanfattning av ärendet 
Den 7 oktober inkom ett medborgarförslag om att bygga en simhall i Saltsjö-Boo. 
Kommunstyrelsen har i december 2021 tillstyrt att simhallen ska tillskapas av leverantör 
som ska bygga, äga och driva den nya simhallen. Upphandlingsförfarandet har inletts och 
beräknas vara avslutad i februari 2023. Den nya simhallen i Myrsjö ska stå klar 2026 och 
erbjuda allmänheten, skolor och föreningsliv möjlighet till motionsverksamhet, 
idrottsundervisning, lek och rekreation. Målsättningen är också att leverantören ska kunna 
tillhandahålla attraktiva kompletterande verksamheter till Nackas invånare. Platsen ligger 
nära ett skolområde och genom att samla olika anläggningar skapas en attraktiv och trygg 
miljö. Det ger även samordningsfördelar med andra idrottsanläggningar. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 15 november 2022 

Bilaga: Medborgarförslag, inkommande mail 2022-10-07 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag. 

Protokollsanteckning 
Ella Tegsten (S) lät anteckna följande till protokollet.  

”Simhallen i Myrsjö är redan idag påtagligt försenad. Socialdemokraterna vill självklart 
etablera en simhall i Myrsjö. Däremot stödjer vi inte kommunens nuvarande affärslösning 
där förslaget om att en privataktör ska bygga, drifta samt äga hallen. Den lösningen väntas 
nämligen kosta kommunen upp emot 300 miljoner mer än om kommunen själv eller delvis 
skötte om hallen.” 
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§  76 FRN 2022–00064   

Medborgarförslag om ett badhus i Saltsjö-Boo   

Beslut 
Fritidsnämnden anser medborgarförslaget besvarat med hänvisning till att beslut redan 
fattats om lokalisering och att upphandlingsförfarande har inletts av en ny simhall i Saltsjö-
Boo, vid Myrsjö sportcentrum. Medborgarförslaget är med detta svar färdigbehandlat. 

Sammanfattning av ärendet 
Den 7 oktober inkom ett medborgarförslag om ett badhus i Saltsjö-Boo. Kommunstyrelsen 
har i december 2021 tillstyrt att simhallen ska tillskapas av leverantör som ska bygga, äga 
och driva den nya simhallen. Upphandlingsförfarandet har inletts och beräknas vara 
avslutad i februari 2023. Den nya simhallen i Myrsjö ska stå klar 2026 och erbjuda 
allmänheten, skolor och föreningsliv möjlighet till motionsverksamhet, idrottsundervisning, 
lek och rekreation. Platsen ligger nära ett skolområde och genom att samla olika 
anläggningar skapas en attraktiv och trygg miljö. Det ger även samordningsfördelar med 
andra idrottsanläggningar.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 15 november 2022 

Bilaga: Medborgarförslag, inkommande mail 2022-10-07 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag.  
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§  77 FRN 2022–00080  

Redovisning av åtgärder utifrån rekommendationer i 
revisionsrapport avseende granskning av arbetet mot 
våld i nära relation samt hedersrelaterat våld och 
förtryck 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 
De förtroendevalda revisorerna har låtit Ernst & Young genomföra en granskning med 
syftet att bedöma om fritidsnämnden har en ändamålsenlig styrning och uppföljning av 
arbetet mot våld i nära relation samt hedersrelaterat våld och förtryck. I en 
revisionsskrivelse daterad den 27 april 2022 bedömer kommunens revisorer att det finns 
anledning att se över möjligheten att utveckla stöd samt kompetensutveckling för 
fritidsgårdar och att gemensamt i kommunen strukturera det förebyggande arbetet. 
Fritidsnämnden antog föreslaget yttrande enligt tjänsteskrivelse daterad den 25 augusti 
2022. På fritidsnämndens sammanträde den 21 september 2022 gavs kultur- och 
fritidsdirektören i uppdrag att redovisa åtgärder utifrån de lämnade rekommendationerna i 
revisionsrapporten, angående granskning av arbetet mot våld i nära relation samt 
hedersrelaterat våld och förtryck.  

Kultur- och fritidsenheten har i samarbete med MUCF tagit fram ett utbildningspaket i fyra 
steg som ska öka fritidsledarnas grundkunskaper, förbättra förutsättningarna att upptäcka 
förekomst av våld eller förtryck samt ge metodstöd vid samtal med barn som utsatts direkt 
eller indirekt för våld eller förtryck. Utbildningarna kommer att pågå under våren 2023 och 
ska även resultera i att verksamheten tar fram ändamålsenliga rutiner. Processen följs upp i 
första tertialredovisningen under 2023. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 16 november 2022 

Bilagor: 

1) Revisionsskrivelse 2022-04-27  

2) Revisionsrapport 2022:01  

3) Tjänsteskrivelse Dnr FRN 2022/00056  

4) Tjänsteskrivelse Dnr KFKS 2022/409 
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Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  
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§  78 FRN 2022–00057  

Motion - Åtgärder mot våld i ungas nära relationer  
Inkom den 20 juni 2022 av Fredrik Holmqvist med flera (V) 

Beslut 
Fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige fatta följande beslut. 

Kommunfullmäktige noterar information om att det redan pågår ett arbete inom 
fritidsnämnden som uppfyller intentionen bakom förslagen i motionen till protokollet. 
Motionen bedöms därför inte föranleda några ytterligare åtgärder och anses därmed som 
färdigbehandlad. 

Sammanfattning av ärendet 
Motionärerna vill sätta mer fokus på förebyggande än reaktiva åtgärder gällande våld i 
ungas nära relationer och har föreslagit fyra riktade insatser från kommunstyrelse och 
berörda enheter i Nacka kommun. I korthet innebär dessa: att det utarbetas en 
övergripande plan för hur kommunen ska arbeta proaktivt för att stoppa våld och 
motverka killars våld mot tjejer och hbtqi-personer, att enheten sätter upp anslag på platser 
där unga vistas med information, att föräldrar till barn i 12-18 års ålder informeras om 
problemet via ett digitalt nyhetsbrev från kommunen samt att alla anställda, direkt av 
Nacka kommun eller i företag som utför tjänster, med barn och unga som målgrupp ges 
information och utbildning avseende våld i ungas nära relationer.  

Enheten har utrett förslagen i motionen och bedömt är att de tre första insatserna lämnas 
utan åtgärd, då de ligger utanför fritidsnämndens uppdrag eller möjligheter. Gällande den 
fjärde insatsen, att alla anställda, direkt av Nacka kommun eller i företag som utför tjänster, 
med barn som målgrupp, ges information och utbildning i våld i ungas nära relationer, 
pågår redan arbete inom fritidsnämnden som uppfyller intentionen bakom förslagen i 
motionen. Motionen bedöms därför inte föranleda några ytterligare åtgärder och anses 
därmed som färdigbehandlad. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 16 november 2022 

Bilaga 1: Motion – Åtgärder mot våld i ungas nära relationer 

Bilaga 2: Ordförandebeslut – Remittering motioner fr KF 

Yrkanden 
Ella Tegsten (S) yrkade bifall till den första att-satsen i motionen:  
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att det utarbetas en plan för hur Nacka kommun ska arbeta proaktivt för att stoppa och 
motverka killars våld mot tjejer och våld mot hbtqi-personer i deras partnerrelationer. 

Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade bifall till enhetens förslag till beslut.  

Gunilla Zand Zuleta (V) yrkade bifall till motionen.  

Beslutsgång 
Med avslag på Gunilla Zand Zuletas (V) yrkande och Ella Tegstens (S) yrkande beslutade 
fritidsnämnden i enlighet med enhetens förslag.  

Protokollsanteckningar  
Oliver Rykatkin (M) lät anteckna följande till protokollet.  

”Vi i Moderaterna tycker att Vänsterpartiets motion belyser en viktig fråga som allt för 
sällan diskuteras. Många av de enskilda förslagen som motionen nämner tycker vi är bra 
och hoppas att flera av de verksamheter som berör unga tar till sig om de anser det 
lämpligt. Samtidigt ska man belysa att i Nackas styrmodell har inte nämnden den 
verkställningsmakten i de åtgärdspunkter som föreslås. Det är bra då inte politiken ska vara 
inne och peta i varje detalj som verksamheten berör. Dock kan politiken uttrycka vad vi 
tycker är extra viktigt att arbeta med i kommunen. I det kommer trygghetsfrågor, och då 
även ungas våld i nära relationer, fortsatt vara en prioriterad fråga för oss i Moderaterna.” 
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§  79 FRN 2022–00057   

Internbudget fritidsnämnden 2023 

Beslut 
Fritidsnämnden fastställer internbudget för år 2023 till 181,8 miljoner kronor enligt 
beskrivet i tjänsteskrivelsen daterad 11 november 2022. 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde den 14 november 2022 (KFKS 
2022/72) att fastställa fritidsnämndens budgetram för år 2023 till 181,8 miljoner kronor. 
Det är en ökning med 16,5 miljoner kronor jämfört med 2022 års budgetram. 
Fritidsnämndens förslag till budgetram vid yttrandet av Mål & Budget 2023–2025 var 181,7 
miljoner kronor, kommunfullmäktiges beslut om en budgetram på 181,8 miljoner kronor är 
således 0,1 miljoner kronor mer än fritidsnämndens förslag. Tilldelningen på 0,1 miljoner 
kronor avser en kompensation för de allmänt ökade personalkostnaderna. Samtliga 
nämnder i kommunen har i någon mån tilldelats en kompensation för detta ändamål. I 
övrigt beslutade kommunfullmäktige enligt fritidsnämndens förslag. Kommunfullmäktige 
beslutade även i enlighet med fritidsnämndens förslag till fokusområden och 
resultatindikatorer för år 2023. Nämnden tilldelades inga nya investeringsmedel för 
perioden 2023-2025. 

Handlingar i ärendet 
Controllerenhetens tjänsteskrivelse den 11 november 2022 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag.  

Ella Tegsten (S) anmälde att hon inte deltar i beslutet med hänvisning till egen budget.  

Gunilla Zand Zuleta (V) anmälde att hon inte deltar i beslutet med hänvisning till egen 
budget.   



 
22 (25) 

 7 december 2022 
  
  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§  80 FRN 2022–00078  

Internkontrollplan fritidsnämnden 2023  

Beslut 
Fritidsnämnden fastställer förslag till internkontrollplan för år 2023 enligt bilaga 1 till 
tjänsteskrivelsen daterad 11 november 2022. 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige fattade i september 2020 beslut om ett nytt reglemente för 
internkontroll. Reglementet gäller för samtliga nämnder. Den interna kontrollen handlar 
ytterst om att bidra till att kommunens verksamheter bedrivs på ett ändamålsenligt och 
kvalitativt sätt. Nämnden ska varje år, utifrån en riskanalys, besluta om vilka 
kontrollmoment som ska granskas inom nämndens ansvarsområde. Kontrollmomenten 
presenteras i internkontrollplanen. Resultatet av utförda kontroller rapporteras minst en 
gång om året till nämnden. Uppkommer väsentliga brister i den löpande internkontrollen 
under året rapporteras dessa till nästkommande nämnd efter att bristerna har identifierats. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 11 november 2022 

Bilaga: Internkontrollplan fritidsnämnden 2023 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag. 
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§  81 FRN 2022–00077  

Beslutsattestant för fritidsnämnden 2023  

Beslut 
Fritidsnämnden utser för år 2023 kultur- och fritidsdirektör Anders Mebius till ordinarie 
beslutsattestant och ekonomi- och finansdirektör Jörn Karlsson till ersättare för ansvar 
17000 enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelse daterad den 11 november 2022. 

Sammanfattning av ärendet 
Fritidsnämnden föreslås besluta att utse ordinarie beslutsattestant för år 2023 enligt bilaga 
1. Det är endast den ordinarie beslutsattestanten som har rätt att vidaredelegera 
beslutanderätten inom sitt ansvarsområde, det vill säga rätt att besluta om alla lägre nivåers 
attesträtt. Delegationsbeslut om detta ska anmälas till nämnden. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 11 november 2022 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag. 
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§  82   

Delegationsbeslut och anmälningar   

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att Politikerinitiativet ska beredas av tjänstemän.  

Sammanfattning av ärendet 
- Politikerinitiativ till fritidsnämnden Lägg inlinegolv i Björknäs från Gunilla Grudevall-
Steen (L) 
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§  83   

Övriga frågor  
 

Ella Tegsten (S) ställer en fråga om Källtorp. Anders Mebius kommenterar frågan och 
meddelar att domstolen ska avgöra ärendet senast i början på 2023.   
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